
4 ماجراي سبد كالاي يك راننده و دو بسازبفروش
در بازگشت از سفر كيش كه به منظور شركت در كلاس آموزشي آشنايي 
با گمركات و به ميزباني وزارت اقتصاد و گمرك برگزار شده بود، با راننده اي 

همراه شدم كه از زمين و زمان مي ناليد. 
 »آقاي ر – ل« كارمندي با 20 سال سابقه كار در يكي از شركت هاي بنياد 
بود كه بنابر زيان ده بودن آن شركت، تعطيل و با وي تسويه شده بود و اكنون 

چهار سال با خودرو پرايد و مسافركشي ارتزاق مي كرد. 
اين راننده خوش مشرب شمالي تا رسيدن به مقصد درد دلش باز شد و با 
بيان اينكه سبد كالا شامل حال او نشده، سخن را آغاز كرد و گفت كه هر 
روز اس ام اس مي زند به مركز شامل شدن سبد كالا و هر روز جواب شامل 

نشدن سبد كالا را مي گيرد. 
در همان لحظه حس مشتركي با او داشتم. برنامه آموزشي گمرك بسيار 
پر بار بود و هزينه بس��يار زيادي صرف هتل و اس��تفاده از امكانات براي 
خبرنگاران فراهم كرده بود و تجربه اي فراموش نش��ده براي من رقم زده 
بود. اما به دليل در نظر نگرفتن ساير هزينه ها چنانچه خبرنگاري خارج 
از سه وعده غذا تشنه مي شد بايد هزينه آب خود را مي پرداخت و همين 
باعث ش��د تا برخي خبرنگاران از اين وضعيت به رغ��م آن همه هزينه و 
برنامه هاي آموزشي مفيد گلايه داشته باشند. با خود گفتم: دولت به منظور 
تقويت سبد كالاي مردم و كمك به معيشت آنها هزينه بسياري متحمل 
شده اما با عدم تخصيص كالا به برخي مردم نيازمند و سؤالاتي كه هنوز 
براي بسياري از مردم پاس��خ داده نشده، اثر گذاري و ميزان رضايتمندي 
شهروندان از اين طرح عظيم اقتصادي متناسب با هزينه صورت گرفته 

از سوي دولت نيست. 
او خانه اي در حوالي مهر آباد داشت اما از بد روزگار برادر خانم هايي داشت كه 
بساز بفروش بودند و به گفته وي علاوه بر چندين آپارتمان در تهران عايدي 
باغ هاي دماوندشان بيشتر از در آمد سالانه او بود. با اين حال سبد كالا شامل 
برادر خانم هاي متمولش شده بود كه براي چندمين بار به مكه رفته بودند 
و او براي خوشامد گويي مجبور بود اين روزها بيشتر كار كند اما شامل اين 
راننده نشده بود و در پي جست وجوي دليل و چرايي عدم تخصيص سبد 
كالا به او بود.  او به تنها دليلي كه فكر مي كرد بيمه اش بود چراكه مي گفت: 
برادر خانم هاي من از طريق پدر خانمم بيمه كارگري شده اند اما چون من 
كسي را نداشتم و اكنون 24 سال سابقه دارم مجبور به بيمه »اختياري« 
شده ام. مي گفت: درست است كه من در زمان حاضر كارگر نيستم اما واقعاً 
با هزينه هاي سرسام آور امسال همان يك كيسه برنج، يك شانه تخم مرغ، 
دو ليتر روغن و دو قالب پنير هم برايم كمك بزرگي است! آيا واقعاً دليل 
حذف اين راننده همان كارگر نبودن بوده؟ آيا مكانيزم تخصيص سبد كالا 
درست بوده است؟ كاش مكانيزمي بود تا چنين جا افتادگان از سبد كالا را 

شناسايي مي كرديم و متمولين بساز بفروش را حذف!
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وزير جه�اد كش�اورزي ب�ا تأكيد ب�ر اينكه 
امض�اي طلاي�ي در واردات محص�ولات 
كش�اورزي نداري�م، اع�لام ك�رد: زي�ر بار 
و  نم�ي روم  واردات  انحص�اري  مج�وز 
مق�رر ش�ده سياس�ت گذاري نظ�ارت ب�ر 
واردات ب�ر اس�اس تعرفه مش�خص ش�ود. 
محمود حجتي در نخس��تين نشس��ت خبري 
خود ت��لاش كرد ضمن حمايت از كش��اورزان، 
واردات محصولات كشاورزي را زير سؤال برده و 
اطمينان دهد كه از اين پس قيمت محصولات 
واردات��ي كمتر از قيمت توليد كننده متوس��ط 
داخل نباشد و بر همين اس��اس رويكرد وزارت 
جه��اد ب��راي واردات حماي��ت از توليدكننده 

متوسط است. 
وي با اشاره به توزيع س��بد كالا در مرحله دوم 
توسط اين وزارتخانه اظهار داشت: اين موضوع 
از نظر سازماني و ساختاري خيلي به ما مربوط 
نيست ولي از نظر تأمين كالاها ذخايري داريم كه 
بتوانيم از كالاي داخلي در اين سبدها استفاده 

كنيم. 
حجتي با اشاره به جلسه پنج شنبه هفته گذشته 
با قبادي معاون وزير صنعت گفت: آقاي قبادي 
اعلام كرد كه قراردادهايي با استان مازندران و 
ساير استان هاي ش��مالي به منظور تأمين برنج 
ايراني در س��بد كالاي دوم با حجم 20 الي 30 

هزار تن منعقد شده است. 
وزير جهاد كش��اورزي در مورد دو سياستي كه 
اين وزارتخانه براس��اس مطالعات خود تعيين 
كرده اس��ت، گفت: معتقديم توسعه در بخش 
كشاورزي نبايد در چهارديواري مزرعه ترسيم 
شود و اگر چنين ديدگاهي داشته باشيم قطعاً با 
مشكل روبه رو خواهيم شد، بنابراين بايد توليد 
كشاورزي اقتصادي و انبوه باشد نه معيشتي. در 
اين زمينه توجه به مس��ائل قبل و بعد از توليد 
محصولات يك موضوع اساسي است كه وزارت 
جهاد به دنب��ال تكميل زنجيره توليد اس��ت تا 
كشاورز بداند محصول كشاورزي خود را چگونه 
عرضه كند و چگونه نهاده هاي مورد نياز توليد 

را تأمين كند. 
حجتي با اش��اره به اينكه 6ميليون و 500هزار 
هكتار به كش��ت گندم اختص��اص دارد، افزود: 
كشت گندم در برخي مناطق اقتصادي نيست و 
مي توان با روش هاي مديريتي در ديگر اراضي و 
افزايش ميانگين توليد گندم در زمين هاي ديگر 

ضمن حفظ سقف توليد اين محصول بخشي از 
اراضي را از زير كشت گندم خارج كرد و به كشت 

كلزا و ذرت اختصاص داد. 
وي گفت: با روش هاي مديريتي مي توان گندم 
مورد نياز را در زمين هاي باقيمانده تأمين كرد. 

وزير جهاد كشاورزي ضريب خودكفايي توليد 
روغن را در كش��ور حدود 7 درص��د اعلام كرد 
و افزود: ب��ا اختصاص بخش عم��ده اي از 900 
هزار هكتار اراضي گندم به كش��ت كلزا، ميزان 

خودكفايي اين محصول دو رقمي مي شود. 
حجتي افزود: در برنامه جديد كش��ت برنج در 
استان خوزستان اقتصادي نيست و نبايد كشت 
ش��ود و اين اراض��ي به كش��ت ذرت اختصاص 
خواهد يافت تا بخش��ي از نياز كشور به ذرت از 

توليدات داخل تأمين شود. 
وي گفت: نقشه كشت گندم تدوين شده است 
و نقشه كشت ديگر محصولات راهبردي مانند 
برنج و ذرت ني��ز به زودي ب��راي اجراي الگوي 

جديد كشت تدوين مي شود. 
    تعيين راهكارهاي ابتكاري براي تغيير 

كاربري اراضي
وي در مورد مش��كل تغيير كاربري زمين ها به 
خصوص در مناطق شمالي و شاليزارهاي كشور 
تأكيد كرد: بنده در اين زمينه يك جمله اي دارم 
كه هميشه به همه مسئولان نيز اعلام كرده ام. 
كشاورز، دلال، س��رمايه گذار، بخشدار، شهردار 
و ساير مسئولان متأس��فانه همه منافع خود را 
در تغيير اراضي مي دانند. براساس همين مورد 
بسياري از مناطق كش��ور از جمله استان هاي 
شمالي در معرض آسيب قرار دارند و اين يكي از 
دردها و رنج هايي است كه دغدغه اصلي وزارت 
جهاد اس��ت. زمين هاي كش��اورزي به عنوان 
سرمايه تجديد ناپذير با تغيير كاربري در حال از 

دست رفتن و تبديل شدن به ويلا است. 
حجتي با اشاره به اينكه در برف سنگيني كه چند 
ماه گذشته در استان هاي گيلان و مازندران باريد 
برخي از كشاورزان بنده را تهديد مي كردند كه 
اگر خسارت آنها جبران نشود، دلالاني هستند 
كه زمين هاي آنان را كه بيش��تر شاليزار است 
خريداري مي كنند، اظهار داشت: براي جلوگيري 
از تغيير اراضي كش��اورزي قواني��ن و مقرراتي 
وجود دارد ولي بسياري از آنها دور زده مي شود. 
براي حل اين مش��كل با وزارت راه و مسكن نيز 
صحبت  هايي داشتيم تا از روش هاي مختلف از 

جمله تعيين شهرك هاي مديريت شده كمترين 
آسيب به مراتع طبيعي و زراعي وارد شود و از اين 
طريق هم مشكل سرمايه گذاران حل شود و هم 

اين سرمايه تجديد ناپذير نابود نشود. 
    واگذاري س�اختمان شيشه اي تصميم 

غلطي بود
وي با اش��اره ب��ه اينك��ه موض��وع بازگرداندن 
س��اختمان شيش��ه اي وزارت جهاد تصميمي 
بود كه با بي تدبيري جدي درگذشته اتخاذ شد، 
گفت: در حال حاضر ستاد اجرايي وزارت جهاد 
كشاورزي در 13 ساختمان و در مناطق مختلف 
تهران پراكنده و نابس��امان است و حتي دولت 
پذيرفته بود كه 18 ميليارد توماني را كه خريدار 
اين ساختمان هزينه كرده است، پرداخت كند 
و همچنين در تهيه ساختمان ديگري نيز به آنها 
كمك كند ولي در حال حاضر خريدار اين مسئله 

را نپذيرفته و به نتيجه نرسيده است. 
    امضاي طلايي نداريم

وزير جهاد كشاورزي با تأكيد بر اينكه در اجراي 
قانون تمركز وظايف كش��اورزي ب��ه دنبال اين 
هستيم كه بيشتر كارها توسط بخش خصوصي 
و تج��ارت آزاد انج��ام ش��ود البته ب��ا توجه به 
تعرفه هايي كه ب��ه توليد كننده داخل ضرر وارد 
نكند، گفت: ممكن اس��ت بازرگان��ي دولتي به 
عنوان يكي از مباش��ران، اقدام به خريد گندم 
كند. همانطور كه شركت تعاوني روستايي اين 
كار را مي تواند انجام دهد و س��پس در سيلوها 
ذخيره خواهد ش��د. وزارت جهاد كشاورزي در 
بخش واردات و بازرگاني به اين نكته تأكيد دارد 
كه امضاي طلايي وجود نداشته باشد. بنابراين 
نمي خواهي��م ب��راي واردات محصولات به يك 

واردكننده مجوز دهيم و به وارد كننده ديگري 
مجوز ندهيم، بلكه قصد داريم با تعرفه مناسب 

بازار را مديريت كنيم. 
وي افزود: در مورد برنج وارداتي كه بس��ياري از 
رسانه ها به آن پرداخته اند و معتقدند بيش از حد 
نياز واردات انجام شده نيز بايد بگويم كم و بيش 
اين موضوع را تأييد مي كنم ولي در مورد ساير 
كالاها از جمله روغن، شكر و گندم هيچ مشكلي 
وجود ندارد و در مورد برنج نيز همانطور كه گفته 
شد بيش از حد نياز نيز واردات انجام شده است. 
با توجه به اين گفته ها نظارت و سياست گذاري 
براي محصولات كشاورزي طبق قانون انتزاع با 

وزارت جهاد كشاورزي است. 
    كشاورز مقصر مصرف بي رويه آب نيست

حجتي در مورد مصرف 90 درصدي آب كشور 
در بخش كشاورزي اظهار داشت: ميزان مصرف 
آب در بخش كش��اورزي نس��بت به 40 س��ال 
گذشته كاهش يافته اما ميزان توليد كشاورزي 
افزايش را نشان مي دهد. بنابراين بنده معتقدم 
اينكه گفته مي ش��ود در هدررفتن آب كشاورز 
مقصر است بايد بگويم اين مسئله را قبول ندارم 
ولي موضوع اصلي اين است كه چگونه مي توانيم 
با ميزان آب كشاورزي حجم توليد محصول را 

افزايش دهيم.
 اين مس��ئله از وظايف ذاتي وزارت جهاد است 
و ب��راي مثال م��ا مي تواني��م توليد س��بزي و 
س��يفي جات را در داخل گلخانه ها دنبال كنيم 
زيرا علاوه بر اينكه آب كمتري مصرف مي شود، 
حجم توليد و اشتغال بيشتري ايجاد مي كند اما 
به منابع فوق العاده اي نياز دارد كه كمك دولت و 

مجلس را مي طلبد. 
وي با بيان اينكه بودجه كش��اورزي نس��بت به 
س��ال 92، حدود 40 درصد كاه��ش يافته اما 
سعي شده به مسئله آب و مصرف آن در بخش 
كشاورزي توجه ويژه شود، تصريح كرد: پولي كه 
براي بخش آبياري تحت فش��ار و مصرف بهينه 
آب در بخش كشاورزي در نظر گرفته شده بود، 
قرار بود 85 درصد آن به صورت بلاعوض باشد 
و اين كار نيز انجام شد اما بخش عمده اي از آن 
صرف پرداخت طلب پيمانكاران اين بخش در 

گذشته شد. 
    خري�د 30 هزار تن برن�ج داخلي براي 

سبد كالا در سال آينده
حجتي با بيان اينك��ه اگر جامعه ه��دف براي 
س��بد كالا را با توجه به اين موضوع كه از سطح 
خانوارهاي نيازمند خارج شد، مورد توجه قرار 
دهيم بايد بگويم تأمين برنج ايراني اين س��بد 
كالا از توليد داخل اندكي سخت بود، خاطرنشان 
كرد: در حال حاضر حدود 20 الي 30 هزار تن 
برنج براي سبد كالا نياز بود كه در جلسه اي كه 
پنج شنبه گذشته با مديرعامل شركت بازرگاني 
دولتي داشتيم ايشان از انعقاد قراردادهايي براي 
خريد اين 20 الي 30 هزار تن برنج داخلي خبر 
داد و گفت، اگر قرار باشد سال آينده سبد كالايي 
توزيع شود اين برنج براي سبد كالا در نظر گرفته 

خواهد شد. 
    اثر هدفمندي يارانه ها در كش�اورزي 

هنوز مشخص نيست
وي در مورد اجراي فاز دوم هدفمندي يارانه ها 
و تأثير آن بر بخش كشاورزي گفت: هنوز ميزان 
افزايش حامل هاي انرژي تعيين نش��ده و بايد 
اجازه دهيم اين موضوع مشخص شود سپس در 
مورد ميزان تأثيرگذاري آن صحبت كنيم زيرا 
در هر محصولي ميزان اثرگذاري متفاوت است. 
در مورد اين مسئله كه چه ميزان از اعتباري كه 
براي حماي��ت از توليد در هدفمن��دي يارانه ها 
درنظر گرفته شده به بخش كشاورزي تعلق دارد 
نيز اطلاع��ي ندارم زيرا هنوز س��هم بخش هاي 
مختلف از جمله سلامت، امنيت غذايي و توليد و 

خدمات مشخص نيست. 

وزيركشاورزي:زيربارمجوزانحصاريوارداتنميروم
اختصاص 900هزار هكتار از اراضي گندم به كشت كلزا و ذرت

مهران ابراهيميان 
واردات كالا توسط افراد زير پوشش كميته امداد! 
كارآفرين نمونه كشور با بيان اينكه كسي درباره هزينه هاي مالي 
يا واردات كشور بحث نمي كند، گفت: يك واردكننده بيش از يك 
ميليارد دلار جنس ب�ا نام دهها نفر وارد مملك�ت مي كند و زماني 
كه موضوع را بررس�ي كرديم به اين نكته رس�يديم ك�ه برخي از 
اين افراد تحت پوش�ش كميته امداد امام خميني )ره( هس�تند!

به گزارش ايسنا، محمدرضا دياني با انتقاد از عملكرد نظام پولي و بانكي 
كشور به عنوان يكي از مخرب ترين بخش ها در تقابل با اقتصاد مقاومتي 
گفت: اگرچه در طول سال هاي پس از انقلاب با ليبراليسم فرهنگي و 
سياسي مبارزه اي موفقيت آميز داشته ايم ولي امروز مي بينيم كه فضاي 
اقتصادي جامعه دچار ليبراليسم مالي و پولي شده و اگر نتوانيم با آن 
مبارزه كنيم، مردم فقط به محاسبه سودهاي خود خواهند انديشيد و 
اينكه كدام بانك سود بيشتري مي پردازد دغدغه اصلي حوزه اقتصادي 

جامعه مي شود. 
وي همچني��ن در ارتباط ب��ا دور زدن قان��ون گفت: به اعتق��اد بنده 
توليدكنندگان نمي توانند قانون را دور بزنند ولي برخي افراد در بحث 
واردات و نظام بانكي و پولي كش��ور مدرك مهندسي دور زدن قوانين 
دارند. به عنوان مثال بانك هاي خصوصي ب��ه زيرمجموعه خود نبايد 
وام بدهند ولي مي بينيم كه با دور زدن قانون به زيرمجموعه خود وام 

مي دهند. 
دياني با اش��اره به افزايش تبليغ هاي اقتصادي در سطح كشور گفت: 
فرهنگ طمع و ربا در جامعه ما تبليغ مي ش��ود به صورتي كه هر روز 
شاهد افزايش نرخ سود بانك ها هس��تيم. يعني يك بانك سود خود را 
24/5 درصد اعلام مي كند و چند روز بع��د آن  را به 26 درصد افزايش 

مي دهد. 
وي در برنامه تلويزيوني پايش گفت: امروز مي بينيم كه بانك ها در كشور 
خداي اقتصادي شده اند و هر كاري كه بخواهند مي شود و اگر نخواهند 

اجازه نمي دهند آن كار انجام شود. 

تعيين تكليف قيمت خودرو به سال 93 موكول شد 
س�ال  در  خودروه�ا  قيم�ت  درب�اره  تصميم گي�ري 
ش�د.  موك�ول  ن�وروزي  تعطي�لات  از  بع�د  ب�ه  جدي�د 
به گزارش ايسنا، براساس جديدترين اخبار به دست آمده وزير صنعت، 
معدن و تجارت از خودروس��ازان خواس��ته با توجه به نزديكي به ايام 
تعطيلات نوروزي از اظهار نظر در رابطه با افزايش قيمت خودروها در 

سال آينده خودداري كنند. 
در اين زمينه در آخرين جلس��ه ش��وراي سياس��ت گذاري خودرو در 
سال 92، خودروسازان با ارائه گزارش��ي اعلام كردند كه آغاز فاز دوم 
هدفمندي يارانه ها در سال آينده و رشد قيمت حامل هاي انرژي موجب 
افزايش قيمت مواد اوليه اساس��ي مانند فولاد، مس و پتروشيمي و در 

نتيجه رشد هزينه هاي توليد قطعات و خودرو خواهد شد. 
وزير صنعت، معدن و تجارت نيز اظهار كرد كه تلاش مي شود با اجراي 
قانون هدفمندي مبني بر ارائه بخشي از درآمدهاي ناشي از اين طرح 
به بخش تولي��د، از افزايش قيمت مواد اوليه اساس��ي در س��ال آينده 

جلوگيري شود. 
در نهايت محمدرضا نعمت زاده از خودروس��ازان خواس��ت با توجه به 
در پيش بودن تعطيلات نوروزي هرگون��ه اظهارنظر درباره قيمت اين 

محصولات را به سال آينده موكول كنند. 
پيش از اين نيز وزير صنعت، معدن و تجارت اظهار كرده بود كه تلاش 
مي ش��ود با افزايش تيراژ توليد خودرو و كاهش هزينه ه��ا از افزايش 

قيمت ها در سال آينده جلوگيري شود. 

تحويل 2هزار مسكن مهر پرديس تا پايان سال 
مديرعام�ل ش�ركت عم�ران ش�هر جدي�د پردي�س از آم�اده 
افتت�اح ب�ودن 2 ه�زار واحد مس�كن مه�ر اي�ن ش�هر در فاز3 
ت�ا پاي�ان س�ال خب�ر داد و گف�ت: در ح�ال حاض�ر ه�زار و 
200  واح�د مس�كوني در ح�ال تحوي�ل ب�ه متقاضي�ان اس�ت. 
مهدي هدايت در گفت وگو با ايسنا با اشاره به تحويل ماه به ماه واحدهاي 
مسكن مهر شهر جديد پرديس اظهار كرد: تحويل واحدهاي مسكوني 
در فاز سوم اين شهر در حال انجام است؛ به گونه اي كه درحال حاضر 
كار بانكي 800 واحد مسكوني و دريافت دفترچه قسط آنها در اين هفته 

صورت مي گيرد. 
وي با تأكيد بر تكميل همه تعهدات دولت قبلي در زمينه مسكن مهر 
گفت: تاكنون بخش سنگيني از واحد هاي مسكن مهر پرديس تحويل 
داده شده و باقي مانده واحد ها تا پايان سال 94 نيز به متقاضيان تحويل 

داده مي شود. 
هدايت پيش تر نيز از افتتاح 3 هزار واحد مسكن مهر اين شهر تا پايان 
سال و تحويل واحدهاي مسكن مهر فاز نهم پرديس از سال آينده خبر 

داده بود. 
به گفته مديرعامل شركت عمران شهر جديد پرديس پروژه هاي فاز هاي 
8 و 11 در حال ساخت هستند كه تحويل اين واحدها از ابتداي سال 93 
آغاز مي شود و تا پايان سال 94 ادامه دارد و متقاضيان بايد توجه كنند 
كه اولويت تحويل واحد هاي مس��كن مهر در فاز هاي 8 و 11 براساس 

واريز مبلغ و ثبت نام متقاضيان است. 
 ش��هر جديد پرديس واقع در ش��مال شرقي ش��هر تهران از سال 89 
تاكنون ساخت 13 هزار واحد مسكن مهر را در برنامه دارد. همچنين 
ساخت و ساز 80 هزار واحد مس��كن مهر در فازهاي 3 ، 5 و 8 اين شهر 
جديد از سال گذش��ته آغاز شده كه مس��ئولان بر تحويل اين واحدها 

همراه با تأمين امكانات زير بنايي تأكيد دارند. 

فرم هاي خوداظهاري هدفمندي يارانه ها 
از 2۰ فروردين 93 منتشر مي شود

فرم هاي خود اظهاري هدفمندي يارانه ها از 20 فروردين ماه 93 به مدت 
۱0 روز منتشر و از طريق سامانه اينترنتي در اختيار مردم قرار مي گيرد. 
به گزارش تسنيم، فرم هاي خوداظهاري مرحله دوم هدفمندي يارانه ها 
از بيستم فروردين ماه سال 93 توزيع مي شود و تا 29 فروردين 93 ادامه 
خواهد داشت.  براساس برنامه ريزي كه دولت در اين زمينه انجام داده قرار 
است به ترتيب سرپرستاني كه رقم اول شماره ملي شان با عدد صفر شروع 
مي شود از بيست فروردين 93 به سامانه اينترنتي كه متعاقباً اعلام خواهد 
شد، مراجعه و ثبت نام كنند و س��پس به ترتيب كساني كه شماره هاي 
ملي  شان از يك تا 9 است براساس زمان بندي تا روز 29 فروردين مراحل 
ثبت نام خود را انجام دهند.  كساني كه در طول 10 روز موفق به ثبت نام در 
فرم هاي خوداظهاري نشده اند، مي توانند 31 فروردين ماه با ورود به سامانه 
ثبت نام فرم هاي خوداظهاري اعلام ش��ده اطلاعات خود را براي دريافت 

هدفمندي يارانه ها در آن سامانه درج كنند. 
 

  توزيع ميوه شب عيد از فردا  
رئي�س اتحادي�ه مي�وه  و تر  ب�ار اي�ران از آغ�از توزي�ع مي�وه 
ش�ب عي�د از ف�ردا  در اس�تان ته�ران خب�ر داد و گف�ت: 
براي�ن اس�اس س�يب ممت�از 3 ه�زار و 600 توم�ان و پرتق�ال 
به نرخ ه�زار و 750 توم�ان به مصرف كنن�دگان عرضه مي ش�ود.

 حسين مهاجران از عرضه ميوه شب عيد بر اساس قيمت هاي مصوب در 
200 واحد صنفي، ميادين ميوه و تر  بار و برخي از تعاوني ها استان تهران 
خبر داد و با اشاره به وضعيت مناسب موجودي هاي ميوه افزود: درحال 
حاضر هر كيلو موز به قيمت 4 ه��زار و 200 تومان و كيوي درجه يك به 

قيمت 4 هزار تومان در ميادين ميوه و تر  بار عرضه مي شود. 
وي با اشاره به توليد مناسب خيار اظهار داشت: در حال حاضر بهاي هر كيلو 
از اين محصول بين 2 هزار تا 2 هزار و 500 است كه در مقايسه با ماه هاي 

گذشته كاهش چشم گيري داشته است. 
 

 آمادگي 37 شركت معتبر خارجي 
براي همكاري در معادن و صنايع معدني

امس�ال  تابس�تان  اواس�ط  از  مي ده�د  نش�ان  بررس�ي ها 
تاكن�ون 37ش�ركت معتب�ر خارج�ي ب�راي ان�واع هم�كاري 
در حوزه مع�دن و صنايع معدن�ي ايران اع�لام آمادگ�ي كرده اند. 
به گزارش مهر، مع��اون وزير صنعت، معدن و تج��ارت در جمع مديران 
سازمان ايميدرو، با اعلام اين خبر اظهار داشت: شركت هاي خارجي براي 
سرمايه گذاري در معادن ايران ابراز تمايل كرده اند و اين درخواست ها روند 
روبه افزايش دارد. رئيس هيئت عامل سازمان توسعه و نوسازي معادن و 
صنايع معدني ايران)ايميدرو( در هجدهمين گردهمايي سالانه مديران اين 
سازمان، تصريح كرد: مكاتبات شركت هاي خارجي با اين سازمان حاكي از 
تمايل آنها براي همكاري با ايران است.  مهدي كرباسيان پيش بيني كرد: 
سال 1393 نيز با شروع فعاليت ها، شركت هاي معتبر ديگري آماده ورود به 
بازار ايران در اين حوزه شوند.  معاون وزير صنعت، معدن و تجارت از برپايي 
همايش فعالان اقتصادي ايران و آلمان به عنوان نخستين برنامه كاري اين 

بخش، در اواخر فروردين 93 در آلمان خبر داد. 
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وزارت جهاد كشاورزي در 
بخ�ش واردات و بازرگاني 
به اين نكته تأكيد دارد كه 
امضاي طلايي وجود نداشته 
باشد. بنابراين نمي خواهيم 
براي واردات محصولات به 
يك واردكننده مجوز دهيم 
و ب�ه وارد كنن�ده ديگ�ري 
مج�وز ندهيم، بلك�ه قصد 
داري�م ب�ا تعرفه مناس�ب 
ب�ازار را مديري�ت كني�م


